
Zápis č. 6/2024 ze zasedání AS PedF UK ze dne 26. 3. 2024 

UKPedF/160482/2024 

 

Přítomni: N. Vondrová, R. Listíková, L. Lejbl, J. Michal, A. Talafous, K. Mašková, 

V. Vohlídková, J. Stará, P. Chalupský, K. Uličná, J. Štípek, J. Gregorová, M. Lázňovský, 

L. Ešpandrová, L. Neumann, K. Mikule, M. Linková, A. Nejedlý, L. Jakubcová Hajdušková 

 

Nepřítomni: L. Květoňová, D. Greger, P. Mráček, Z. Svobodová 

 

Hosté: M. Nedělka, A. Jančařík,  P. Nečasová 

Program: 

1. Schválení programu 

2. Administrativa  

3. Vyhodnocení strategického záměru 2023 a Aktualizace strategického záměru 2024 

4. Schvalování výsledků voleb 

5. Různé 

 

1. Schválení programu 

 

AS PedF UK schvaluje program v předloženém znění (17-0-0). 

 

2. Administrativa  

 

AS PedF UK schvaluje zápis č. 3/2024 v předloženém znění (17-0-0). 

 

K. Mikule informuje o ustanovení SOR francouzštiny.  

 

3. Vyhodnocení a aktualizace strategického záměru 2023 

 

Ohledně dokumentů byly diskutovány následující body: 

• Hodnocení str. 15: Byly provedeny analýzy studijní úspěšnosti na základě dat 

z akademického roku 2022/2023 u studentů 1. ročníku bakalářského a navazujícího 

magisterského studia. Tato analýza sledovala počty studentů, kteří za zapsané předměty 

nezískali žádné kredity nebo si po zápisu do studia nezapsali žádné předměty. Studijní 

referentky budou v následujícím ak. roce nastavovat nový systém komunikace a včasného 

ukončení studia u studentů, u nichž lze předpokládat, že nebudou schopni splnit podmínky 

postupu do dalšího úseku studia. 

• Hodnocení str. 4: V minulém akademickém roce byl předpoklad 25 zahraničních uchazečů 

doktorského studia. Ke studiu fakticky nastoupilo pouze 5. Pro zahraniční uchazeče je 

pořádán DOD v online prostředí, důvod nízkého počtu přijatých však neplyne z malého 

zájmu o studium, ale z toho, že uchazeči neprošli výběrovým řízením. 

• Hodnocení str. 6: OKVA podporuje, aby byl na fakultě zaměstnán odborník na metodicko-

analytickou platformu s cílem posílit rozvoj kvality vzdělávání. 

• Bylo požádáno o aktualizaci manuálu k VKH na novém intranetu PedF UK. 

 

AS PedF UK bere na vědomí Vyhodnocení strategického záměru za rok 2023 a schvaluje 

Aktualizaci strategického záměru na rok 2024. (18-0-0) 

 

4. Schvalování výsledků voleb 



Po volbách studentskou kurii doplní P. Procházka, ostatní kandidující studentští senátoři 

obhájili svůj mandát. V kurii zaměstnanecké nedošlo k žádným změnám. 

 

AS PedF UK schvaluje výsledky voleb do I. kurie zaměstnanecké a kurie studentské. (10-0-0) 

 

5. Různé 

 

V tomto bodě byla projednávána problematika předmětů, jež jsou konány formou kurzů, které 

si studenti musí sami hradit. Pro získání předmětu tedy musí platit např. pobyt v zahraniční 

nebo v ČR. K otázce se vyjadřuje proděkanka P. Nečasová. 

• Budou provedeny změny vedoucí k lepší informovanosti studentů. V anotaci předmětu 

v SIS bude vždy uvedena odhadovaná částka na tyto pobyty. 

• Již do podmínek programu bude během přijímacího řízení přidáno upozornění, že 

v rámci studia je nutné absolvovat některé placené kurzy.  

• Rektorát doporučuje řídit se dle čl. 9 Stipendijního řádu pro případné přiznávání 

stipendií. Přesná pravidla pro jejich přidělování budou vytvářena během tohoto 

semestru. 

 

V následujících týdnech proběhnou následující výběrová řízení a senátoři jsou pozvání se jich 

zúčastnit jako pozorovatelé: 

• Vedoucí KOVF (zúčastní se A. Talafous) 

• Vedoucí KCHDCH (zúčastní se K. Mašková) 

• Asistent a odborný asistent KCHDCH (zúčastní se K. Mašková) 

• Asistent a odborný asistent KAMV 

• Asistent a odborný asistent KTV (zúčastní se K. Mikule) 

 

Nakonec se řešila lepší propagace voleb mezi studenty. 

• Studentský místopředseda požádá vždy před volbami studijní proděkanky o zaslání 

emailových upozornění všem studentům. 

• K. Mašková, V. Vohlídková a K. Mikule navrhnou další kroky, které by mohly vést 

k vyšší volební účasti studentů na fakultě. 

 

 

V Praze, dne 26. 3. 2024 

Zapsala: Světlana Fleischmannová 

Vidovala: Naďa Vondrová 

Okomentoval(a): [AN1]: Výsledky schvalovala pouze 
volební komise? Pokud by je schvaloval senát, usnesení 
nemůže být přijato takto nízkým počtem senátorů.  

Okomentoval(a): [NV2R1]: Ano, schvaluje to jen 
volební komise. Kol. Štípko, napište prosím, zda je pak to 
usnesení OK, nebo tam musí být Volební komise ... 

Okomentoval(a): [RL3]: studijní proděkanky nebo 
oddělení vnějších vztahů? Myslím, že bylo zmíněno spíš 
OVM  


